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Dagsorden til økonomiudvalgets møde 
den 13. december kl. 1300 i mødeloka
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Medlemmer:
Kim Rockhill 
Anders Clausager 
Steen Berthelsen 
Lise Lotte Due 
Bent Vestergård Jensen

Fra administrationen:

Bemærkninger:
Mødetidspunktet ændret til kl. 13.
Arbejdsmarkedskonsulenten og det fo
rum, der deltager i behandlingen af 
punkterne 14 og 15 er indkaldt til 
kl. 15.00.

Tidspunkt for mødets afslutning: Kr
kl.
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1.
Meddelelser fra borgmesteren

a)Hele udvalget er sammen med kommunal
direktøren og økonomichefen optaget 
på seminaret "Økonomisk styring og 
ledelse" på Den kommunale Højskole 
den 16. - 18. marts 199j>.
Meddelelse herom er udsendt til hver 
enkelt.
b)
Der er ikke modtaget nyt i "lukke
lovssagen.
c)
Der er ikke modtaget nyt i sagen om 
placering af flygtningelandsby i 
kommunen.
d)
Til orientering forelægges udkast til 
nyhedsbrev omkring bycirkelsamarbej
de.
Den endelige nyhedsbrev forventes at 
foreligge til mødet.
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c1/aaXm , JCk/uuÂ /i ' /h/rpi
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4 .
Revisionsberetning nr. 85 og 86 
J. nr. BK 00.01K01 
Afgøres af byrådet
Kommunernes Revisionsberetning frem
sender 2 delberetninger vedrørende 
regnskabsåret 1994, nemlig nr. 85 
vedr. revisionsbesøg i perioden fra 
9. august til 7. oktober og den 25. 
oktober 1994 samt nr. 86 vedr. revi
sionsbesøg i perioden fra 23. til 27. 
september samt 25. oktober og 14. no
vember 1994.
Administrationens bemærkninger til 
beretning nr. 85 vedlægges. 
Bemærkningerne til nr. 86 udleveres 
på mødet.
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5.
Udvidelse af regnvandsbassin ved 
Skibbvvei
J.nr. TF 06.03.10P20 
Afgøres af byrådet
På mødet den 2. noveRtber 1994 blev 
der forelagt et projektforslag fra 
IngeniørfirRiaet Dines Jørgensen og 
Co. til udvidelse af regnvandsbassi
net ved Skibbyvej incl. olieudskiller
RI. V .
Det blev besluttet at anRiode Ingeni
ørf irRiaet ori at udarbejde et skitse
forslag til en ny separat afløbsled
ning således, at bassinudvidelsen 
kunne undgås.
Dette skitseforslag foreligger nu så
ledes, at de 2 alternative projekter 
kan saRiRienlignes.
Alternativ I
Udvidelse af bassin incl. olieudskil
ler, regulatorbrønd og adgangsvej 
m. v.
Anslået anlægsudgift kr. 1.520.000 
Alternativ II
Ny afløbsledning, ændring af bassin
bund, olieudskiller, regulatorbrønd 
og adgangsvej ri.v .
Anslået anlægsudgift kr. 1.910.000 
Erstatn. t. lodsej. kr♦____ 140.000
Anlægsudg.+erstatn. kr. 2.050.000
Hertil kommer udgifter til ekspro
priation og landinspektør.
Alternativ I forudsætter, at der kan 
træffes aftale med bredejerne til 
markdrænet om en afløbsret fra bassi
net på 10 1/sek.
Alternativ II forudsætter et tillæg 
til spildevandsplanen for gennemfø
relse af ekspropriation m.v. 
Udgifterne til en regulering af regn
vandsafstrømningen er ikke optaget i

fortsættes....
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6 .
Hyllingeriis renseanlæg, proiektfor- ... 
slag
J.nr. TF 06.03.12P20 
Afgøres af byrådet
Hyllingeriis renseanlæg skal udbygges 
i henhold til vandområdeplanen for 
Roskilde Fjord og med baggrund i by
rådets beslutning den 15. november 
1993 om at centralisere spildevands
udledninger i fjorden.
Byrådet vedtog på møde den 23. febru
ar 1994, at udbygningen skulle udfø
res som alternativ B med kammerfil
terpresse og med anlæg af laguner. 
Projektforslaget er en bearbejdelse 
af det reviderede dispositionsfor
slag, som er en gennemgang af det af 
COWIconsult A/S udarbejdede dispo
sitionsforslag med henblik på at ju
stere og supplere projektet i over
ensstemmelse med de seneste erfarin
ger indenfor spildevandsbehandling. 
Indstillingsbilag er vedlagt.
Miljø- og teknikudvalget indstiller 
følgende på møde den 23. november 
1994:
- at Hyllingeriis renseanlæg udbygges 

i henhold til det udarbejdede pro
jektforslag, excl. sandfilter

- at anlægget forberedes for sandfil
ter

- at beplantning og støjvold gennem
gåes yderligere i forbindelse med 
udarbejdelse af detailprojekt

- at belægning på anlægget projekt- 
teres for "forberedelse af sandfil
ter" .
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7 .
Vindmøllen på Allinabiergvei 
J.nr. TF 13.01.25G02 
Afgøres af byrådet
Efter miljø- og teknikudvalgets be
slutning på møde den 24. august 1994 
har vindmøllen været annonceret til 
salg på grundlag af et udarbejdet 
orienteringsmateriale.
Der blev udleveret 4 sæt materiale, 
men der er kun indkommet et tilbud. 
Tilbudet er fra Semidan Power og ly
der på kr. 31.000 + moms.
Det bemærkes, at Vestas i juli 1993 
oplyste, at en renovering ville koste 
kr. 168.500 + moms.
Semidan Power har i forbindelse med 
tilbudsafgivelsen indhentet et 
skriftligt tilbud fra Vestas på reno
veringen lydende på kr. 283.570 + 
moms, med reduktion til kr. 231.020 + 
moms ved tegning af serviceaftale.
Når der tages hensyn til forrentning 
og afskrivning af den forøgede reno
veringsudgift findes tilbudet på kr.
31.000 rimeligt.
Da vindmøllen ved salg til Semidan 
Power bliver virksomhedsejet bør 
ejerskiftet ikke give problemer i 
forhold til lovgivningen.
Miliø- og teknikudvalget indstiller 
på møde den 23. november 1994, at 
vindmøllen på Allingbjergvej sælges 
til Semidan Power i henhold til til
bud af 15. november 1994, stort kr.
31.000 + moms.
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8 .
Nedlæggelse af bolig og salg af kom- 
muna1 ej endom
J.nr. TF 82.02
Afgøres af byrådet
I forbindelse med miljø- og teknikud
valgets årlige byggesyn af kommunale 
bygninger har nedrivning af 

været på tale.
Huset er i ringe forfatning og place
ret med nordfacaden i kanten af ve
jen.
Ejendommen har et grundareal på 151 
m2 og et boligareal på 61 m2.
Lejeren er efter eget ønske anvist en 
anden bolig i en kommunal pensionist
bolig.
Ejeren af naboejendommen har vist in
teresse for et overtage ejendommen, 
enten til beboelse efter istandsæt
telse, eller til nedrivning.
Iflg. lokalplan nr. 32 er huset beva
ringsværdigt. Evt. beslutning om ned
rivning kan først træffes efter for
udgående høring i lokalplanområdet. 
Der er i henhold til boligregule
ringslovens § 46 ikke tilladt at ned
lægge en bolig uden byrådets samtyk
ke. Byrådet skal derfor meddele til
ladelse til nedlæggelse af denne bo
lig.
Miljø- og teknikudvalget indstiller 
på møde den 23.november 1994, at 
ejendommen udbydes i offentligt salg. 
Der tages forbehold for antagelse af 
tilbud.
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9.
Anlægsregnskaber 
J.nr. TF 82.06
Afgøres af byrådet
Teknisk forvaltning fremlægger føl
gende anlægsregnskaber:
Tilbygning til Børnehuset,
Bevilling, -2.280.000,00 
Regnskab, 2.264.563,63 
Mindreforbrug, -15.436,37
Legeplads til Børnehuset,
Bevilling, -132.000,00 
Regnskab, 133.036,60
Merforbrug,
Kontorer til sundhedsafd.,
Bevilling, -330.000,00 
Regnskab, 365.906,42
Merforbrug,

1.036,60

35.906,42
Ændringer, Marbækskolen, 
blok 11,
Bevilling, -250.000,00 
Regnskab, 244.319,23
Mindreforbrug, -5.680,77
Konvertering til naturgas
på kommunale bygninger,
Bevilling, -2.095.000,00 
Rabatter, -121.630,00
Regnskab, 2.089.091,03 
Mindreforbrug,
Opførelse af Pilehuset,
Bevilling, -3.905.000,00 
Rabat, -13.000,00
Regnskab, 3.840.304,39 
Mindreforbrug,
Om- og tilbygning, 
Skibbyssen,
Bevilling, -1.440.000,00 
Regnskab, 1.500.693,91 
Merforbrug,

-127.538,97

-77.695,61

60.693.91
Mindreforbrug, ialt -128.714,79
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il.
Færdiggørelse af Dådvrvei
J.nr. TF 05.01.00G01
Afgøres af byrådet
Som led i forlig med konkursboet

er det pålagt ejeren af 
ejendommen matr.nr. og
Skibby by, Skibby, senest 2 år efter 
overtagelsen, at færdiggøre Dådyrvej. 
Om forholdet er på ejendommene lyst 
en servitut med byrådet som påtale
berettiget.
Danske Funktionærers Boligselskab, 
afd. 19, overtog ejendommene pr. 1. 
januar 1990.
Med brev af 2. juli 1991 henstillede 
Teknisk Udvalg, at arbejdet blev ud
ført inden fristens udløb pr 1. janu
ar 1992.
Dette førte til langvarige og til ti
der intense forhandlinger mellem bo
ligselskabet og kommunen, i perioder 
var endvidere grundejerforeningen 
inddraget.
Forhandlingens tema var at finansiere 
vejanlægget i forbindelse med opfø
relsen af byggeri senest almennyttige 
boliger.
Trods adskillige rykkere er der ikke, 
som aftalt med boligselskabet, modta
get ansøgning om støttetilsagn, der 
kan behandles i byrådet. 
Kommunaldirektøren og Teknisk chef 
vurderer, at der ikke længere ad for
handlingens vej er mulighed for at få 
vejen færdiggjort. D.v.s. kommunen må 
gøre brug af sin mulighed for at ud
føre arbejdet på grundejerens reg
ning.
Miljø- og teknikudvalget indstiller 
på møde den 2. november 1994, at det 
meddeles Danske Funktionæres Bolig
selskab, at man betragter mulighe
derne for en forhandlingsløsning om 
færdiggørelse af vejanlægget for ud 
tømte.

fortsættes...
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11. Fortsat
Da fristen for udførelse af arbejdet 
ifølge tinglyst servitut ydermere er 
overskredet, vil udvalget i medfør af 
Lov om Private Fællesveje, § 57, stk. 
2, § 60 og § 61, stk. 1, afsige ken
delse om vejens færdiggørelse, idet 
den tinglyste servitut vil blive lagt 
til grund for bidragspligten, jfr. § 
60. ' ”
Endvidere anbefaler udvalget, at ar
bejdet finansieres ved midlertidigt 
udlæg fra kassebeholdningen, idet det 
må forventes, at boligafdelingen vil 
erklære sig konkurs ved kendelsens 
afsigelse, således at beløbet må ind
drives ved udpantning i ejendommene. 
Udvalget kan ikke anvise besparelser, 
der kan finansiere kommunens udlæg. 
Økonomiudvalget besluttede på møde 
den 8. november 1994, at supplerende 
muligheder skulle undersøges. 
Genoptages på næste økonomiudvalgs
møde.
Sagen forelægges påny økonomiudvalget 
med internt notat af 8. december fra 
kommunald irektøren.
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12.
Aftale om fællesfinansiering mellem 
Skibby Byråd og Frederiksborg amt 
vedr. daqbehandlingstilbud.
J. nr. SSSF 17.03.13
Afgøres af byrådet
Der har de seneste 2 år været arbej
det med oprettelsen af et lokalt 
dagbehandlingstilbud.Siden arbejdsgruppen færdiggjorde sit 
arbejde har der foregået drøftelser 
og forhandlinger med Frederiksborg 
Amt.Frederiksborg amts administration og 
forvaltningen i Skibby har udarbejdet 
udkast til aftale, som forelægges 
h.h.v. Frederiksborg amtsråd og Skib
by byråd. Aftalen forelægges amtets 
socialudvalg i november og amtsrådet 
i december.
Det forventes herefterat det er mu
ligt at iværksætte projektet den 
1/3-95. '
Der foreligger følgende materiale:
Udkast til aftale
Proj ektbeskrivelse
Økonomibilag
Budget
Bilag vedr. salg af pladser Skole-, social- ocr sundhedsudvalget
anbefaler på sit møde den 29. 
november 1994
at aftalen mellem Skibby Byråd og Frederiksborg amtsråd om fælles 

finansiering af lokalt dagbehand
lingstilbud godkendes, 

at udgiften forventes at kunne holdes 
indenfor budgettet.

Kopi af udkast til aftale vedlægges.
Da sagen af tidsmæssige årsager ikke 
har været til egentlig vurdering i 
økonomisk forvaltning eller på løn- 
og personalekontoret inden forelæg
gelse for skole-, social- og sund
hedsudvalget, foreslår kommunaldi
rektøren, at dette sker mellem økono
miudvalgets og byrådets møde, således 
at eventuelle supplerende oplysninger 
kan foreligge senest, når sagen be
handles i byrådet. ~
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14,
Rapport vedrørende Arbejdsmarkeds
afdelingens aktiviteter
J.nr. Beskæft.15.
Orientering for økonomiudvalget.
Arbejdsmarkedskonsulenten fremsen
der rapport for perioden 8. september 
til 5. december 1994.
Rapporten vedlægges.

gennemgår rapporten
på mødet.
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15.
Forslag til samarbejdsaftale mellem 
forvaltningen og arbejdsmarkedsafde
lingen
J. nr. SSSF 16.01.00
Afgøres af økonomiudvalget
Arbejdsmarkedskonsulenten og forvalt
ningen fremsender forslag til samar
bejdsaftale mellem forvaltningen og 
Arbejdsmarkedsafdelingen.Formål:
at klienterne i kommunen opnår den 

bedst mulige service ved en hurtig 
sagsbehandling.

at smidiggøre sagsbehandlingen i det 
daglige, sådan at klienten følger 
en koordinering mellem SSSF og 
Arbejdsmarkedsafdelingen, 

at sikre refusionerne hjemtages 
korrekt samt at afstemninger er 
koordineret.

at sikre den fornødne kvalitet i
projekterne og det aktuelle behov, 

at personalet i SSSF og Arbejdsmar
kedsafdelingen er gensidig orien
teret i fælles sager, 

at opgaverne i SSSF og Arbejdsmar
kedsafdelingen fordeles efter 
gældende instrukser fra politisk 
hold og de vedtagne planer. Visitering:

SSSF visiterer alle personer over 25 
år, der er berettiget til kontant
hjælp og som samtidig skal stå til 
rådighed for arbejdsmarkedet. I sa
ger, hvor der er en begrænset rådig
hed, løses sagerne i fællesskab evt. 
med fælles samtaler. Personer mellem 
18 og 25 år visiteres fra Arbejdsmar
kedsafdelingen .
Arbejdsprøvning:
Arbejdsprøvning, der skal etableres 
på offentlig eller privat arbejds
plads, iværksættes via Arbejdsmar
kedsafdelingen .

fortsættes...
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15. fortsat
Opfølgning af det iværksatte forløb 
foregår i samarbejde mellem SSSF og 
Arbejdsmarkedsafdelingen. I øvrigt 
kan der samarbejdes mellem afdelin
gerne i alle revalideringssager, 
afhængig af sagens karakter.
Faste procedure:
For personer, der er visiteret til 
Arbejdsmarkedsafdelingen, udarbejder 
afdelingen en realistisk handlings
plan sammen med klienten, hvor hand
lingsplanen skal have det sigte, at 
den peger mod varig beskæftigelse el
ler uddannelse.
Arbejdsmarkedsafdelingen skal til 
årsskiftet udarbejde lister over ak
tiverede personer, fordelt på alder, 
område samt periode, til brug ved ud
regningen af sparet kontanthjælp.
SSSF udbetaler ikke supplerende 
kontanthjælp til personer, der er ak
tiveret, uden at Arbejdsmarkedsafde
lingen er orienteret.
Der holdes et månedligt møde mellem 
SSSF og Arbejdsmarkedsafdelingen 
vedr. aktuelle sager samt gensidig 
information, hvor de involverede 
sagsbehandlere deltager.
Der må ikke ændres i behandlingspla
nen iværksat af SSSF uden forudgående 
aftale.
Skole,-social- og sundhedsudvalget
anbefaler på sit møde den 29. novem
ber 1994 forslaget.
Rapport afgives til udvalget 1 gang i 
kvartallet.
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17.
Udskiftning af EDB-system 
J.nr. EDB.afd.
Til orientering for økonomiudvalget
Kommunens EDB-afdeling har på møder 
den 9/8 og 8/11 1994 fremsendt orien 
terende notater om forløbet af arbej 
det omkring udskiftning af kommunens 
EDB-system.
Til udvalgets orientering forelægges 
nyt notat af 8/12 1994 fra EDB-afde- 
lingen. Notatet orienterer om forlø
bet vedrørende valg af leverandør og 
forventet kontraktsunderskrivelse.
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2 0 .
Jobbank
J.nr. LPK 81.02
Som konsekvens af Indenrigsministeri
ets skrivelse vedr. kommunens økono
mi blev der oprettet en jobbank. 
Økonomiudvalget har vedtaget at denne 
jobbank skal fortsætte.
Jobbankens opgave er, at registrere 
afvigelser i personaleforbruget, set 
i forhold til det vedtagne budget for 
1994. Afvigelserne opgøres såvel med 
timetal som med beløb, idet den øko
nomiske opgørelse vil være et cirka- 
Peløb.
Kontoudtog vedlægges.
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2 1 .
Vederlag til byrådets medlemmer.
J.nr. LP
Afgøres af byrådet.
Af Lov om kommuners styrelse fremgår, 
at byrådet, forud for et regnskabsår, 
og med virkning fra regnskabsårets 
begyndelse, kan træffe beslutning om 
ændret vederlægglse.
Byrådet besluttede i mødet den 19. 
januar 1994, at man ønskede vederlæg
gelse jfr. lovens §16a, dvs. med fast 
vederlag, tillægsvederlag samt ud
valgsvederlag .
Byrådet kan vælge mellem ovennævnte 
vederlæggelse og vederlæggelse med 
fast vederlag samt diæter.
Det faste vederlag udgør for tiden 
kr. 20.000,- pr år. Diætbeløbet er 
fastsat til kr. 320,- for møder af 
indtil 4 timers varighed.
Det enkelte byrådsmedlem kan vælge at 
modtage godtgørelse for dokumenteret 
tabt arbejdsfortjeneste, pt. max. kr. 
960,- pr. dag. Hvis et medlem vælger 
at modtage godtgørelse for tabt ar
bejdsfortjeneste, kan pågældende ikke 
samtidig modtage fast vederlag.
Løn- og personalekontoret foreslår, 
at byrådet i 1995 vederlægges uændret 
jfr. §16a, idet opmærksomheden henle
des på, at såfremt enkeltmedlemmer 
ønsker at modtage godtgørelse for 
tabt arbejdsfortjeneste i 1995, skal 
dette meddeles inden udgangen af 
1994. ’ ‘
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22.
Personalesag.
J.nr. P-sag
Orientering vedrørende samme persona
lesag, som blev afgjort på sidste 
møde.
Bilag kan ses på borgmesterkontoret.
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23 .
Forlig i "saltspredersaqen".
J. nr. LP
Til orientering for økonomiudvalget.
I byretten i Frederikssund er den 28. 
november 1994 indgået forlig i den 
sag, hvor der var nedlagt påstand om, 
at Skibby kommune skulle idømmes en 
bødestraf på ikke under kr. 15.000,-. 
Sagen var rejst, fordi en midlerti
digt ansat, under arbejdet med salt
sprederen, fik begge fødder i klemme. 
Kommunen betaler en bøde på kr. 
10.000,-.
Baggrunden for, at bøden er mindre 
end det beløb der var nedlagt påstand 
om, nemlig "ikke under 15.000 kr" er, 
at retten ikke fandt, at skaden var 
sket på grund af et økonomisk incita
ment.
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24 .
Eventuelt.
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Følgende sager vil blive optaget på 
byrådets dagsorden til mødet den 21. 
december:
a)
Revisionsberetning nr. 84
J. nr. BK 00.01K01
Kommunernes Revisionsberetning frem
sender afsluttende beretning for 
regnskabsåret 1993.
Revisionen noterer, at den udførte 
revision ikke har givet anledning til 
bemærkninger.
Beretningen vedlægges.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
8. november 1994 revisionsberetningen 
til godkendelse.

b)
Omsorqstandplej e 
J. nr. SSSF 16.21
Skole-, social- og sundhedsudvalget 
vedtog på sit møde den 28. juni 1994, 
at forvaltningen, i forbindelse med 
indførelse af omsorgstandplejen, 
skulle undersøge muligheden for 
tværkommunalt samarbejde, og at de 
privatpraktiserende tandlæger 
kontaktes.
I den forbindelse har forvaltningen 
forespurgt de privatpraktiserende 
tandlæger i Skibby kommune.
Som eneste tandlæge har Øjvind Lan
ge udvist interesse for at varetage 
opgaven.
På baggrund heraf blev der afholdt 
møde med assistent hvor
man blev enige om, at det ikke umid
delbart var praktisk, at opgaven blev 
overgivet til privat praksis, men at 
der kunne etableres et samarbejde om
kring større tandbehandlingssager, og 
at omsorgstandplejens omfang nærmere 
vurderes medio 1995.
Det er forvaltningens opfattelse, at 
de ældre medborgere, der på nuværende
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tidspunkt, frekventerer en privat- 
praktiserende tandlæge, også vil gøre 
dette efter indførelse af omsorgs
tandplejen.
På baggrund af forespørgsel til Jæ
gerspris kommune, har tandlægerne fra 
Skibby og Jægerspris udarbejdet mo
deller for samarbejde om omsorgstand
plejen, og det anbefales, at omsorgs
tandplejen organiseres i henholdsvis 
Jægerspris kommune og Skibby kommune, 
men at der samarbejdes om indkøb af 
mobilt udstyr.
Ovenstående er godkendt i Jægerspris 
byråd den 20/9-94.
Såfremt opgaven varetages af den kom
munale tandpleje vil udgiften årligt 
udgøre følgende:
2 ugt. tandlægetimer kr. 17.361,
2 ugt.klinikass.timerkr. 12.204,
3 tandplejertimer kr. 17.782,- 
(incl. pension m.v.)
Materialer kr. 2.000,-
Ialt kr. 49.347,-
Ved omsorgstandplejens start, bør der 
afsættes følgende engangsbeløb:
Indkøb af bærebart udstyr

kr. 25.000,-
(%-del betales af Jægerspris)

Kurser kr. 20.000,-
Materialer kr. 10,000,-
ialt kr. 55.000,-
Ovenstående beløb er indlagt i budget 
1995.
Jvf. Sundhedsstyrelsens retningsli
nier, kan der maximalt opkræves en 
borgerbetaling på kr. 300,- årligt 
for omsorgstandplejen.
Forvaltningen skal foreslå, at beta
lingen fastsættes til at være kr.
25,- pr. måned (kr. 300,- pr. år) pr. 
borger, som tilsluttes ordningen. 
Indtægten vil dermed udgøre 15.000 
kr., såfremt der tilsluttes 50 bor
gere.
Det skal endvidere foreslåes, at vi
sitationen til omsorgstandplejen fo
retages i et samarbejde mellem sund
hedsafdelingen og tandplejen.
Skole,-social- og sundhedsudvalget 
anbefaler på sit møde den 25. oktober 
1994
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at omsorgstandplejen organiseres i 
den kommunale tandpleje, 

at visitationen forestås i et sam
arbejde mellem sundhedsafdelingen 
og tandplejen.

at der indkøbes mobilt udstyr i sam
arbejde med Jægerspris kommune, 

at omfanget af omsorgstandplejen 
nærmere vurderes medio 1995. 

at der fastsættes en borgerbetaling 
på kr. 25,- pr. måned. 

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
8. november 1994 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.
Anders Clausager indtager særstand
punkt, idet han ikke ønsker, at der 
opkræves brugerbetaling det førsteoar.

C)
Udbetaling af pension til pensioni
ster. som bor på plejehjem
J. nr. SSSF 16.07.00
I forbindelse med at der pr. 1. ja
nuar 1995 skal udbetales pension til 
alle pensionister, skal pensionister 
på plejehjem også betale for deres 
ophold, d.v.s husleje og de ydelser, 
de modtager. Der er således ikke no
get plejehjem i Skibby fra 1. januar 
1995, men 29 beskyttede boliger (i 
daglig tale kaldet plejeboliger). Den 
sidste bolig er allerede taget i brug 
som gæsteplads.
Forvaltningen har nedsat en arbejds
gruppe, som har til opgave at finde 
frem til husleje, priser på kost og 
forskellige serviceydelser.
I forbindelse med arbejdet er gruppen 
stødt på forskellige ting, som man 
ønsker skole-, social- og sundhedsud
valgets vurdering af.
Da der 1. januar 1995 ikke eksisterer 
noget plejehjem, er spørgsmålet, hvad 
skal adressen være. Skal navnet Nord
høj bestå, eller skal det fremover 
være Hovedgaden 3 A, bolig 1, 2 
o.s.v. Overgangen til, at der bliver
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tale om selvstændige boliger betyder, 
at der skal opsættes 29 postkasser. 
Det er uafklaret, hvor og hvordan 
disse postkasser skal være, og an
lægsudgiften er, som følge deraf, 
heller ikke beregnet. Placeringen 
skal drøftes bl.a. med postvæsenet. 
Huslejen vil blive beregnet ud fra de 
regler, som gælder herfor, idet man 
vil søge flest mulige funktioner 
indregnet i huslejen.
Endvidere ønskes drøftet, i hvilket 
omfang der skal betales leje af loka
ler, idet man så må forudse, at ud
giften til frisør og fodpleje stiger, 
men det vil yderligere bidrage til at 
stille pensionister lige.
Der har været forhandlet med Skibby 
Apotek, som har udtrykt modvilje mod 
at skulle levere medicin til pleje
hjemsbeboerne enkeltvis og selv klare 
afregningen. De ønsker, at kommunen 
garanterer for betalingen af medicin. 
Dette er afvist fra administrationen, 
som fastholder, at medicinen leveres 
på lige vilkår til alle borgere i 
kommunen.
Der er i forvaltningen udarbejdet 
forslag til fastsættelse af husleje, 
ligesom sundhedsafdelingen har 
udarbejdet forslag til betaling af 
ydelser, som dels er obligatoriske og 
dels valgfri.
Skole,-social- oa sundhedsudvalget
anbefaler på sit møde den 25. oktober 
1994 overfor Miljø- og teknikudval
get, at navnet Nordhøj bibeholdes. 
Endvidere anbefales de fremlagte 
takster for betaling, samt at frisør, 
fodpleje m.v. skal betale husleje. 
Miliø- oa teknikudvalget anbefaler på 
møde den 2. november 1994, at stikve
jen til ( plejehjemmet) Nordhøj navn
gives "Nordhøj".
"De gamles Hjem" har herefter adres
sen Nordhøj 2 og "Nordhøj" har adres
sen Nordhøj 4.
De enkelte lejligheder nummereres. 
Forvaltningen aftaler placering af 
postkasser indendørs med postvæsenet. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
8. november 1994 begge fagudvalgs
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indstillinger.
Borgmesteren har på byrådets vegne i 
henhold til § 31 i Lov om kommunernes 
styrelse godkendt de 3 udvalgsind
stillinger.

d )
Mødedatoer 1995
J. nr. BK 00.01A10
Til orientering meddeles, at byrå
dets byrådets møder i 1995 afholdes 
den onsdag, der ligger efter den 2. 
tirsdag i måneden, med undtagelse af 
juli måned, som er mødefri.
Der vil således blive afholdt møder 
den:

‘ januar 
februar 
marts 
april 
maj 
juni 
august 
september

behandl, af budget)
Onsdag den 11. oktober

(2. behandling af budget)
Onsdag den 25. oktober

(rykket p.g.a. efterårsferie) 
Onsdag den 22. november 
Onsdag den 20. december

Onsdag den 18. 
Onsdag den 22. 
Onsdag den 22. 
Onsdag den 19. 
Onsdag den 17. 
Onsdag den 21. 
Onsdag den 16. 
Onsdag den 

(også 1.
2 0 ,

e )
Tilslutning til de fælleskommunale 
systemer i Kommunedata
J.nr. ØKF 85.10
I henhold til Registertilsynets reg
ler skal byrådet godkende tilslutning 
til fælleskommunale systemer på Kom
munedata .
Administrationen anmoder om tilladel
se til følgende 3 systemer: 
Hiælpemiddelsystem og 
Klientbetalingssvstem.
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der skal anvendes i forbindelse med, 
at der pr. 1. januar 1995 skal udbe
tales pension til alle pensionister 
på plejehjem, og derfor selv skal be
tale for deres ophold. 
Arbeidsformidlinqssvstem fKOMMA). 
Formålet med registret er, at lette 
kommunernes administration i henhold 
til lov om kommunal aktivering. 
Registret anvendes af arbejdsmarkeds
afdelingen .

f)Tilladelse til nedlæggelse af bolig 
J.nr. TF 03.01.03G02
Der er modtaget ansøgning om tillad
else til at nedlægge en bolig på 
ejendommen Sønderby Bro og
matr. nr. 8-i Sønderby by, Selsø. 
Ejendommen har et boligareal på 150 
kvm, fordelt på to lejligheder på 
henholdsvis 60 kvm. og 90 kvm.
Ejeren af ejendommen ønsker - efter 
at lejeren af Sønderby bro er
fraflyttet lejligheden den 31. 
oktober 1994 - at sammenlægge denne 
med Sønderby bro hvor hun selv
bor.
Det er i henhold til boligreguler
ingslovens § 46 ikke tilladt at ned
lægge en bolig uden byrådets samtyk
ke. Byrådet skal derfor meddele til
ladelse til nedlæggelse af beboelses
lej ligheden.
Miljø- og teknikudvalget indstiller 
på møde den 2. november 1994, at be
boelseslejligheden Sønderby Bro 
nedlægges, hvorefter boligarealet på 
60 kvm. tillægges beboelseslejlighe
den Sønderby Bro
Borgmesteren har på byrådets vegne i 
henhold til § 31 i Lov om kommunernes 
styrelse godkendt miljø- og teknikud
valgets indstilling.
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g)Klage til Tilsynsrådet angående 
Hvllingeriis Renseanlæg
J.nr. TF 01.02.05K03
En nabo til renseanlægget har klaget
til Tilsynsrådet.
Hovedpunktet i klagen er, at byrådet 
ikke er blevet informeret om de kla
geskrivelser, som klager har frem
sendt til byrådet.
Forvaltningen har udarbejdet forslag 
til svarskrivelse.
Miljø- og teknikudvalget indstiller 
på møde den 23. november 1994, at der 
fremsendes svarskrivelse til Tilsyns
rådet.
Forslag til ny‘ svarskrivelse til 
Tilsynsrådet vedlægges.

h) :Orlov fra byrådsarbejdet
J. nr. BK 00.01A10
Byrådsmedlem Lise Lotte Due søger 
grundet personlige forhold om orlov 
fra byrådsarbejdet i 6 måneder med 
start fra 1. januar 1995.


